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Ostatnie dni są obfite w krótkie wypowiedzi na temat Giallorossich.

Zobaczmy co ciekawego do powiedzenia mieli: Francesco Totti, Roberto

Mancini, Luca Toni i Gianluigi Buffon.

 

Po ostatnim golu z rzutu wolnego Miralema Pjanića, kończący w Sobotę 38 lat, Il

Capitano, zwierzył się w Roma Radio, że zawsze Bośniaka lubił:

- Pjanić to nasz mały książe, nasz "Principino".

- Zawsze go lubiłem i mam do niego prawdziwą słabość. A to zarówno ze względu

na jego grę i dobre stosunki jakie wykuliśmy.

- Mam słabość do prawdziwie mocnych zawodników.

 

Na komentarz o Serie A pozwolił sobie Roberto Mancini, który rozwiewał przed

reporterami plotki o jego kontaktach z Napoli i Federacją Portugalii:

- Myślę, że jest zbyt wcześnie, by powiedzieć, że dwie drużyny ze szczytu uciekły w

wyścigu o Scudetto. Choć Roma i Juventus to zespoły, które rozpoczęły rozgrywki

wyraźnie najmocniej.

- Inter może być trzecią siłą, ale trzeba uważać również na Milan. Fiorentina ma

stałe problemy z kontuzjami, a naprawdę potrzebują Mario Gomeza w

stuprocentowej formie.

- Także Napoli miało trochę pecha, gdzie przegrali mecze, które powinni wygrać.

 

W Roma Radio był także dawny napastnik Giallorossich, Luca Toni. Wypowiadał się

na temat nadchodzącego meczu pomiędzy Romą i jego obecną drużyną, Hellas

Verona:

- Francesco ma więcej doświadczenia ode mnie i nie odpuści, tak samo jak i ja.

- Każdy żyje piłką na swój własny sposób, próbujesz być pozytywnym przykładem

dla kolegów z drużyny. Poza pieniędzmi, miło jest poczuć adrenalinę po strzeleniu

bramki. To rzecz, której będzie mi brakowało, kiedy przejdę na emeryturę.

- Iturbe jest bardzo mocny, ale może też być mistrzem. W zeszłym roku, dużo z nim

rozmawiałem i powiedziałem mu, że to od niego zależy czy zostanie fenomenem,

czy sprzedawcą pizzy. W Romie, może wygrać coś ważnego.
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- W Sobotę z nimi zagramy i podejdziemy do tego tak jak w meczu z Juventusem.

Punkty, które zdobędzie się z wielkimi drużynami są nieoczekiwane i w

konsekwensji warte nawet więcej.

- W zeszłym roku nie udało nam się zatrzymać Romy, ale zatrzymaliśmy Juventus.

 

Na tematycznym wydarzeniu okolicznościowym, dotyczącym edukacji seksualnej

był Gianluigi Buffon. Bramkarz Juventusu wypowiadał się na temat tegorocznego

pojedynku jaki jego koledzy stoczą z Romą, w walce o tytuł:

- Ciężko będzie powtórzyć nasze wyczyny, przeciwko tej drużynie Romy.

- Pojedynek będzie trwał cały rok, a Giallorossi zajęli sobie miejsce obok nas na

szczycie tabeli.

- Roma będzie walczyła o tytuł do końca. Mają ten rodzaj siły i pewności siebie,

który przychodzi ze zwycięstwami i występami.

- Teraz są mocniejsi, ale my nie puszczamy naszego uścisku. Uważam, że taka

sytuacja sprawi, że liga będzie bardziej atrakcyjna.
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